NATURE

**CAN GIVE** 

**YOU EVEN** 

# **BIOTECHNOLOGICAL SOLUTION FOR DARK SPOTS**

The Snow White Spot Corrector series by Sheida is designed to reduce dark spots and even out skin tone, with a formula that is suitable for all skin types. The key active ingredient in this series is the Nobiletin molecule, derived from orange peel, which has the ability to brighten and tone the skin by inhibiting melanin synthesis. What sets the Snow White Spot Corrector series apart is that it achieves its lightening effect without causing any toxic or irritating side effects.

توحيد لون البشرة بتركيية مناسبة لجميع أنواع البشيرة. العنصر الفعال الرئيسي في هذه المجموعة هو جزيء التصدر المعال الرياسي من قده المجموعة من وبدي من النوبيليتين و المستخرج من قشر البرتقال، والدي تثبيط القدرة على تفتيح لون البشرة وتوحيدها عن طريق تثبيط تكوين الميلانين. ما يميز مجموعة سنو وايت لمكافحة التجاعيد هو تأثيرها الفعال في مكافحة التصبغات دون التسبب في آثار جانبية مضرة أو مزّعجة





# SNOW \* WHITE

### **BIOTECHNOLOGICAL ACTIVE NATURAL INGREDIENTS**



# **Nobiletin**

Nobiletin is a natural active molecule obtained from orange peel and its effectiveness has been proven in Sheida laboratories. By inhibiting the synthesis of melanin, which causes the formation of dark blemishes on the skin's surface, it eliminates the dark spots. It has a powerful cell regenerative property. With its nourishing formula enriched with vitamins, it provides natural support to the regeneration of skin.

عبارة عن جزىء طبيعي نشط جداً في تخفيف التصبغات يتم الحصول عليه من قشر البرتقال وقدتم إثبات فعاليته في مختبرات شيدا. فهو يزيل البقع الداكنة عن طريق تثبيط تكوين الميلانين الذي يتسبب في ظهور البقع الداكنة على سطح البشرة. كما أن النوبيليتين له قدرة على تجديد خلايا البشرة بفضل تركيبته المغذية الغنية بالفيتامينات، فانه بعز ز عملية تجديد البشرة بتأثير طبيعي



### **Prunus Amygdalus Oil** (Sweet Almond Oil)

It is a deep and effective moisturizer. That helps in soothing skin irritations. It delays the aging process, nourishes the skin and creates a smooth and soft

### زبت اللوز الحلق

مرطب عميق و فعال يساعد على تهدئة البشرة المتهيجة و يساعد في تأخير عملية شيخوخة البشرة و يغذيها لتبدو ملساء و أكثر نعومة



# Vitamin C

Vitamin C boosts collagen synthesis, which delays the aging process. Its powerful antioxidant properties help in fighting harmful free radicals that can damage the skin. It also assists in shielding and restoring the skin from the effects of UVA and UVB rays.

يعزز فيتامين C تكوين الكو لاجين مما يؤخر عملية الشيخوخة كما أن له خصائص مضادة للأكسدة فعالية في مكافحية الجذور الحرة الضارة التي يمكن أن تلحق الضرر بالبشرة، بالإضافة إلى أنه يساعد في حماية البشرة من تأثير ات أشعة الشمس UVA و UVB



# Vitamin E

It supports the nourishment and regeneration of the skin, and helps repair damaged skin.

يساعد في تغذية البشرة وتجديدها، و له دور في علاج البشرة



# **Butyrspermum Parkii** (Shea Butter)

It is rich with essential vitamins for the skin and it is a natural moisturizer that helps to maintain the skin's daily moisture needs. It forms a protective layer on the skin and restoring its moisture balance.

. غنية بالفيتامينات الأساسية للبشرة و تعتبر مرطب طبيعي يساعد في الحفاظ على احتياجات الترطيب اليومية للبشرة و تقوم بتشكيل طبقة واقية عليها لتستعيدتوازن ترطيبها









SNOW



SERUM

SHEIDA







### **SPOT CORRECTOR & LIGHTENING**

CC CREAM SPF 30+

Provides tone equalization for all skin types and the moisture needed by the skin. It gives an effect all day long without oiling to provide a fresh and smooth appearance on the skin all day long with its superior covering feature. It protects the skin from the damage that UVA and UVB rays can cause. In addition, thanks to the Nobiletin obtained from the orange peel in its content, it acts as a tone equalization on the skin. Thus, it doesn't only cover the skin with the color of foundation on the surface, but also provides the equalization of the stain tone on your skin over

### كريم سى سى لتخفيف البقع الداكنة مع +SPF 30

يساعد في تُوحيد لون البشرة و يضفي عليها الترطيب الذي تحتاجه بتأثير يدوم طويلاً دون ترك أثر دهني، مناسب لجميع أنواع البشرة التغطية الفائقة التي يوفرها تضفي مظهرًا نضراً و ناعماً على البشرة تدوم طوال اليوم و يساعد في حماية البشرة من الأضرار التي يمكن أن تسببها أشعة UVA و UVB بالإضافة إلى ذلك، تعمل مادة النوبيليتين المستخرجة من قشر البرتقال على تُوحيد لون البشرة، لذلك فهو يغطي البشرة بلون كريم الأساس على السطح و يساعد في توحيد درجة لون بشرتك بمرور الوقت



# WHITENING CREAM FOR **UNDERARM & SENSITIVE AREAS**

In special areas such as armpits and intimate areas, darkening occurs over time due to glaze, laser and wax. The whitening cream prevents these darkening and ensures that the skin color is restored and brightened day by day. It gives smoothness to the skin without drying it.

### كريم تفتيح الإبطين و المناطق الحساسة

يغمق لون الإبطين و المناطق الحساسة بمرور الوقت سب الليزر والشمع بالإضافة إلى عوامل أخرى هذا الكريم بساعد في إستعادة لون البشرة الطبيعي و إشراقها يومًا بعد يوم و في منعً تكون هذا السواد، كما أنه يضفي نعومة على البشرة و لا يتسبب

# **SPOT CORRECTOR & ANTI-AGING NIGHT CREAM**

The Snow White Spot Corrector and Anti-Aging Night Cream is specifically designed to support the skin's natural renewal process that occurs during the night. Its unique formula helps to store all essential nutrients, vitamins and minerals beneath the skin, while also working to reduce the appearance of dark spots. By regulating skin damage and preventing the signs of aging, this night cream provides comprehensive care for your skin.

### كريم تخفيف البقع الداكنة الليلى

كريم سنو وايت الليلي مصمم خصيصًا لدعم عملية التجديد الطبيعي للبشرة و التي تحدث أثناء الليل. إن تركيبته الفريدة تساعد على حفظ جميع العناصر المغذية الأساسية والفيتامينات والمعادن تحت طبقة البشرة، فهو يعمل على تقليل ظهور البقع الداكنة و يقوم في نفس الوقت باصلاح البشرة المتضررة و منع ظهور علامات الشيخوخة ليوفر عناية شاملة لبشرتك خلال الليل

# **SPOT CORRECTOR & LIGHTENING HAND CREAM**

The Snow White Spot Corrector and Lightening Hand Cream is specially designed to protect and nourish all skin types with its optimal formula. This cream deeply penetrates the skin to instantly moisturize and prevent dryness. It effectively removes blemishes and unifies the skin tone, while its biotechnological active ingredients provide a natural regeneration effect on your hands. The addition of Vitis Vinifera Seed Oil (Grape Seed Oil) in the formula helps to relieve your hands from dryness and further moisturizes them. Its nourishing properties offer instant relief and deeply moisturize the skin, leaving your hands feeling soft and smooth

### كريم تخفيف البقع الداكنة للبدين

كريم اليدين من سنو وايت مصمم خصيصًا لحماية وتغذية اليدين بتركيبته المثالية فهو يتغلغل في البشرة بعمق لترطيبها على الفور ومنع جفافهما. كما يساعد على إزالة البقع الداكنة بشكل فعال ويوحد لون البشرة، و توفر مكوناته النشطة تأثير تجديد طبيعي على يديك كما أن إضافة زيت بذور العنب على تركيبته تساعد في تخفيف الجفاف وترطيب البشرة بشكل أكبر و لفترة أطول مما يخلصك من الإحساس بجفاف اليدين و يجعل يديك تبدو ماساء و



The Snow White Spot Corrector and Lightening Day Cream offers more than just spot reduction. It provides protection from the sun's harmful effects by incorporating UVA and UVB filters in its formula. Enriched with vitamins E and C, it nourishes and supports natural skin regeneration, while also moisturizing, toning and brightening the skin. Its unique formula helps to prevent the formation of sun spots, while simultaneously reducing the appearance of existing ones.

### كريم تخفيف البقع الداكنة النهاري +SPF 15+

يوفر كريم سنو وأيت النهاري أكثر من مجرد تخفيف للبقيع الداكنة فهو يوفر حماية من الأثار الضبارة للشمس من خلال فلاتر UVB و UVB في تركيبته. كما أنه غني بفيتامينات E و C لذلك فهو يغذي البشرة و يرطبها و يدعم تجديد خلاياها بتأثير طبيعي و يعمل على توحيد لونها و إشراقها كما تساعد تركيبته الفريدة على منع تكوين البقع التي تسببها الشمس و تخفيف مظهر

# **SPOT CORRECTOR & LIGHTENING SERUM**

This Spot Corrector and Lightening serum is formulated to be highly effective against skin blemishes, it quickly penetrates the skin to fight against dark spots and dryness. Its biotechnological natural active ingredients help in removing blemishes and unifying the skin tone as well as in skin regeneration. For optimal results, it is recommended to use this serum in combination with the Snow White day and night creams.

سيروم تخفيف البقع الداكنة تم إعداد تركيبة سيروم سنو وايت لمكافحة التصبغات ليتغلغل داخُل البشرة سريعاً و ليعمل على مكافحة البقع الداكنة على البشرة بفعالية. تساعد مكوناته النشطة الطبيعية و المستخرجة عن طريق التكنولوجيا الحيوية في إزالة التصبغات و توحيد لون البشرة وكذلك في تجديد خلاياها. للحصول على أفضل النتائج، يوصى باستخدام هذا السيروم مع كريمات سنو وايت النهار



